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                                                                                                       Stara cesta 13           
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC                                                   1356 Dobrova   
                 OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                        info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                        www.dobrova-polhovgradec.si 
 
Številka: 011-0006/2020-2 
Datum:   05. 03. 2020              
 

Z A P I S N I K 
9. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 4. marca 
2020 ob 19.00 uri v sejni sobi občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Sejo je vodil župan Občine Dobrova- Polhov Gradec Franc Setnikar.  
 
Na seji so bili prisotni člani sveta: Gregor Čuden, Tončka Dolenc, Borut Dolinar, Stanislav Dvanajščak, 
Marko Košir, Ana Malovrh, Ana Oblak, Katarina Oven, Nataša Peljhan, Marjan Pograjc, Franc Rejec, Valentin 
Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik, Ana Zorc.  
 
Odsotni člani sveta: Bojan Demšar. 

Ostali prisotni: Biserka Pogačar, predsednica nadzornega odbora občine, Dean Stepančič, predstavnik 
skupne uprave MIRED, Edita Dobaj, predstavnica podjetja IDEALIS, Sandra Nartnik, Helena Čuk, Marko 
Muzlovič, Tadeja Plestenjak in Mateja Tavčar, občinska uprava. 

Seja se je pričela ob 19.00 uri. 
Navzočih je bilo 14 članov sveta. 
 
Predsedujoči seje, župan Franc Setnikar, je člane občinskega sveta in ostale prisotne lepo pozdravil in 
ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 9. seje Občinskega sveta Občine Dobrova- 
Polhov Gradec: 
1. Potrditev zapisnika 7. in 8. redne seje občinskega sveta 
2. Predlog Strategije razvoja kulture v občini 2020- 2028- II. obravnava in sprejem 
3. Predlog Strategije trajnostnega razvoja destinacije Blagajeva dežela 2020- 2028- II. obravnava in 

sprejem 
4. Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2020 – II. obravnava in sprejem 
5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske uprave- 

obravnava in sprejem po skrajšanem postopku 
6. Predlog Sklepov o ukinitvi javnega dobra  
7. Predlog Sklepa o določitvi višje višine posamezne vrste občinske socialne pomoči v izjemnem primeru 
8. Kadrovske zadeve 

- Predlog sklepa o imenovanju direktorja javnega zavoda Polhograjska graščina 
9. Poročilo o delu Sveta ustanoviteljev javnih podjetij, povezanih v JAVNI HOLDING Ljubljana d.o.o. 
10. Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 14 članov občinskega sveta. Predlagani dnevni red je bil soglasno 
sprejet.   
 

            Ad 1) Potrditev zapisnika 7. in 8. redne seje občinskega sveta 
 
Župan je članicam in članom občinskega sveta predlagal v potrditev zapisnik 7. in 8. redne seje občinskega 
sveta. Za zapisnik 7. redne seje sveta je glasovalo 14 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. 
Zapisnik je bil soglasno sprejet. 
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Za zapisnik 8. redne seje sveta je glasovalo 14 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče. Zapisnik 
je bil soglasno sprejet. 
 

            Ad 2)  Predlog Strategije razvoja kulture v občini 2020- 2028 
 
Župan je povabil k besedi Ano Zorc, predsednico Odbora za družbene dejavnosti, ki je povzela potek in 
korake priprave Strategije razvoja kulture v občini Dobrova – Polhov Gradec.  
 
Seji se je pridružila članica občinskega sveta Marjeta Urbančič.  
 
K razpravi se ni priglasil nihče, zato je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem 
naslednji sklep: 
 
Sklep 68/1/9 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme predlog Strategije razvoja kulture v Občini Dobrova-
Polhov Gradec za obdobje 2020-2028, v predloženem besedilu. 
 
Za je glasovalo 14 članov občinskega sveta. Proti je glasoval 1 član.   
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 3) Predlog Strategije trajnostnega razvoja destinacije Blagajeva dežela 2020- 2028 
 
Župan je povedal, da so predloge Strategij obravnavale tudi vse krajevne skupnosti. V nadaljevanju je 
besedo predal predsedniku Odbora za gospodarske dejavnosti Stanislavu Dvanajščaku. V razpravi je 
sodeloval član občinskega sveta Marjan Pograjc. Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal 
članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 69/2/9 
Občinski svet sprejme predlog Strategije trajnostnega razvoja destinacije Blagajeva dežela 2020-2028, v 
predloženem besedilu. 
 
Za je glasovalo 13 članov občinskega sveta. Proti je glasoval 1 član.   
Sklep je bil sprejet.  
 
Obrazložen glas proti predlogu je podal Marjan Pograjc. Po njegovem mnenju je Dobrova marginalno 
obravnavana, navedenih ni nobenih pomembnih mož, zgodovinskih posnetkov, nima občutka skupne 
občine.   
 
Ad 4) Predlog Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2020 
 
Predsedujoči seje je povedal, da so predlog proračuna obravnavale vse štiri krajevne skupnosti, delovna 
telesa občinskega sveta, da so v času javne razprave bile prejete nekatere pobude občanov in člana 
občinskega sveta. Obrazložil je upoštevane spremembe, predvsem v cestnem delu, kjer so upoštevani 
predlogi krajevnih skupnosti ter predstavil razrez proračunskih sredstev po programih in pomembnejše 
investicije.  
V razpravi so sodelovali člani občinskega sveta Katarina Oven, Ana Oblak, Tončka Dolenc, Marjan 
Pograjc, Gregor Čuden, Marko Košir, Borut Dolinar, Stanislav Dvanajščak in Ana Zorc.  
 
Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednje sklepe:  
 
Sklep 70/3/9 
Občinski svet Občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Odlok o proračunu občine Dobrova - Polhov 
Gradec za leto 2020, v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 14 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil sprejet.  
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Sklep 71/4/9 
Občinski svet sprejme predlog Letnega programa kulture za leto 2020 v predlaganem besedilu.  
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 72/5/9 
Občinski svet sprejme predlog Letnega programa turizma za leto 2020 v predlaganem besedilu.  
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 73/6/9 
Občinski svet sprejme predlog Letnega programa športa za leto 2020 v predlaganem besedilu.  
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Sklep 74/7/9 
Občinski svet sprejme Sklep o Načrtu ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Dobrova – Polhov Gradec 
za leto 2020, v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 5) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi organa skupne    
          občinske uprave 
 
Franc Setnikar je povabil k besedi Deana Stepančiča, predstavnika Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva, da predstavi predlog spremembe Odloka. V razpravi je sodeloval član občinskega sveta Gregor 
Čuden. Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji 
sklep: 
 
Sklep 75/8/9 
Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejme predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka 
o ustanovitvi organa skupne občinske uprave »Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Vrhnika, 
Brezovica,  Dobrova - Polhov Gradec, Gorenja vas- Poljane, Žiri, Borovnica, Log - Dragomer, Horjul« v 
predlaganem besedilu, po skrajšanem postopku. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 6) Predlog Sklepov o ukinitvi javnega dobra 
 
Župan je članom sveta predstavil predlog sklepa, ki so ga člani občinskega sveta s prilogami prejeli z 
gradivom za sklic seje. K razpravi se ni priglasil nihče, zato je predsedujoči seje predlagal članom 
občinskega sveta v sprejem naslednji  
 
Sklep 76/9/9 
Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na 
nepremičninah, parc. št. 3048/18 (ID 5870681) k.o. Dobrova, parc. št. 2490/27 (ID 6453991) k.o. Babna 
Gora, parc. št. 1220/24 (ID 7002529) k.o. Polhov Gradec, parc. št. 1565/2 (ID 6923621) k.o. Črni Vrh. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
  
 



4 

 

Ad 7) Predlog Sklepa o določitvi višje višine posamezne vrste občinske socialne pomoči v    
          izjemnem primeru 
 
Predsednica Odbora za zdravstvo in socialo Tončka Dolenc je vsebinsko predstavila predlog, ki je bil dan v 
obravnavo na občinski svet pod obravnavano točko dnevnega reda. V razpravi sta sodelovala člana 
občinskega sveta Katarina Oven in Anton Zibelnik.  
Po zaključku razprave je župan predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 77/10/9 
Na predlog Odbora za zdravstvo in socialo se občanu/-ki Občine Dobrova-Polhov Gradec (številka zadeve 
122-0074/2019 po evidenci Občine Dobrova-Polhov Gradec) dodeli enkratna občinska denarna socialna 
pomoč v višini 5.000,00 EUR. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 8)  Predlog sklepa o imenovanju direktorja javnega zavoda Polhograjska graščina 
 
Župan Franc Setnikar je predal besedo Ani Malovrh, predsednici Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, ki je predstavila vsebino predloženega gradiva oziroma postopka vodenja javnega natečaja. 
V razpravi so sodelovali člani občinskega sveta Gregor Čuden, Marjan Pograjc, Tončka Dolenc, Ana Oblak 
ter Edita Dobaj, pripravljavka strokovnega gradiva. Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal 
članom občinskega sveta v sprejem naslednji sklep: 
 
Sklep 78/11/9 
o imenovanju direktorja Javnega zavoda Polhograjska graščina 
Po predhodnem mnenju sveta zavoda, se z dnem 4.3.2020, Nino Slana imenuje za direktorja Javnega 
zavoda Polhograjska graščina. Mandatna doba traja 5 let od imenovanja. Sklep prične veljati naslednji dan 
po imenovanju in se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 9) Poročilo o delu Sveta ustanoviteljev javnih podjetij, povezanih v JAVNI HOLDING  
           Ljubljana d.o.o. 
 
Svet ustanoviteljev o svojem delu najmanj enkrat letno poroča občinskim svetom, poročevalec pa je vsak 
župan na mestnem oziroma občinskih svetih. V ta namen je župan poročal o delu Sveta ustanoviteljev, za 
obdobje enega leta (september 18-avgust 19). V razpravi je  sodeloval člani občinskega sveta Marjan 
Pograjc. Po zaključku razprave je predsedujoči seje predlagal članom občinskega sveta v sprejem naslednji  
 
Sklep 79/12/9 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec se seznani s Poročilom o delu Sveta ustanoviteljev v obdobju 
od septembra 2018 do avgusta 2019. 
 
Za je glasovalo 15 članov občinskega sveta. Proti ni glasoval nihče.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 10) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali sledeče pobude:  
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Župan je na pobudo Tončke Dolenc povedal, da je občina že ponudila odkup oziroma menjavo lastnikom 
zemljišč. Problem je neurejenem lastništvu in terjatvah, bližnjic v postopku ni. Na vprašanje o slabem 
elektro omrežju je povedal, da občina vodstvo Elektra opozarja, odgovor je vedno, da podjetje za obnovo 
denarja nima. Na pobudo Gregorja Čudna je povedal, da je pri zadrugi nezaključen sodni postopek, po 
odstranitvi objektov iz občinskega zemljišča se bo uredilo, upravni odbor zadruge je občini obljubil, da bo 
vse uredil, kar izvršitelj zahteva. Na vprašanje Marjana Pograjca o ureditvi parkirišča na Dobrovi je povedal, 
da je za parkirišče narejena geodetska odmera, potrebni so še odkupi manjših delov zemljišč, projekti bodo 
naročeni po sprejetju proračuna. Center Emila Adamiča pa je umeščen v proračun, pri kolesarki pa je v 
delu projekt za izvedbo. Pobuda za podaljšanje javne razsvetljave je že evidentirana, po ureditvi oz. z 
ureditvijo zemljišča za cesto. Na vprašanji Stanislava Dvanajščaka pa je povedal, da naj bi po zadnjih 
informacijah DRSI imel v roku enega meseca projekt za podiranje objekta, z načrtom odvoza ruševin. Na 
vprašanje Marka Koširja je povedal, da na državnih cestah ponekod to že imajo, ne pozna merila za 
postavljanje le-teh. Strokovne službe bodo pobude za nevarnost na cesti in za postavitev modrih odbojnikov  
posredovale na DRSI, opravile pregled za poškodovano avtobusno postajo.  Na vprašanje Marjete Urbančič 
je povedal, da poteka pogovor z županom občine Horjul za sanacijo ceste, v letošnjem letu projekt, v 
naslednjem izvedba. Projekt Zaklete grofice je v teku. Na vprašanje Boruta Dolinarja o poteku projekta in 
lokaciji kolesarke je povedal, da je potrebno pridobiti 166 pogodb, projekt je skorajda izdelan, bo po 
zaključku naloge predstavljen občinskemu svetu, javnosti, je točno razviden potek. Je zahteven projekt, v 
Savinjski dolini je bil izveden hitro, upa, da bo tudi pri nas tako. Predvsem pri pogovorih z lastniki zemljišč 
in dejanski izvedbi. Na vprašanje Ane Oblak je povedal, da je prenova spletne strani občine v teku, 
podpisana je pogodba z zunanjih izvajalcem.  
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 9. redne seje Občinskega sveta Občine Dobrova- Polhov Gradec, zato je 
predsedujoči seje ob 21. 20 uri sejo končal.   
 
 
Zapisnik pripravila: 
Mateja Tavčar 
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 
  

Tončka Dolenc
Problem Mačkove štale v središču Črnega Vrha- ima občina kakšne nove informacije? Slabo vzdrževana elektro infrastruktura- drogovi, 
omrežje. Ima občina vpliv na Elektro podjetje? 

Gregor Čuden Pobuda občina za nasutje s peskom pred Kmetijsko zadrugo v Polhovem Gradcu- neurejeno. 

Marjan Pograjc
Koliko sredstev je bilo porabljenih za center? Kako napreduje parkirišče na Dobrovi? Pobuda za postavitev solarnih panelov na strehah 
avtobusnih postaj, pobuda za podaljšanje javne razsvetljave na Pot čez Horjulko.

Stane Dvanajščak Kakšno je stanje črne gradnje nasproti bencinske črpalke na Dobrovi? Kdaj bo DRSI porušil hišo v Dvoru? 

Marko Košir
Pobuda za obcestne modre odbojnike- na DRSI. Pobuda za ureditev postaje v Kurji vasi, poškodovani vsled vetra. Pobuda občini, da obvesti 
DRSI o možnem porušenju hiše na regionalno cesto, na Ljubljanici pri Štefanu. Pobuda za pisno pojasnilo proračuna- "razlika med prihodki 
in odhodki".   

Marjeta Urbančič
Pobuda za postavitev javne razsvetljave po stari cesti V Brezju, za že napovedano sanacijo mostu pri Pavličku, pobuda za čimprejšnjo 
sanacijo nevarnega odseka na občinski cesti med Brezjem in Podolnico. Projekt Zaklete grofce? 

Ana Oblak
Kakšni so bili stroški občine za zunanje pripravljavce Strategij in javnega natečaja za direktorja JZ PG?  Kako napreduje prenova spletne 
strani občine? 

Borut Dolinar Kako napreduje načrtovana gradnja kolesarke, nima informacij? 


